



**71<sup>st</sup> Hong Kong Schools Music Festival (2019)**  
**第七十一屆香港學校音樂節(2019)**

**Copyright Declaration**  
**版權聲明信**

Competitors' Information 參賽者資料			
Area Code 地區代號		Class Code 項目編號	
Reference No. 參考編號		Assigned Order 出場序	
*Name 姓名	(English)		
	(中文)		
Name of School Attending 就讀學校之名稱	(English)		
	(中文)		

\*For solo and duo classes only. 只適用於個人及二人項目

Own Choice Piece Information 自選樂曲資料	
Title 作品	
Composer(s) 作曲者	
Arranger(s) 編曲者	

Use of Downloadable Electronic Music Score (if applicable) 網上購買之下載版樂譜 (如適用)	
Website 網站	

## Copyright Declaration

### 版權聲明

I \_\_\_\_\_, \* principal of the school / Member of the Hong Kong Schools Music and Speech Association, declare that the above competitors have:

本人 \_\_\_\_\_，為上述 \* 學校校長 / 香港學校音樂及朗誦協會會員，現謹此聲明上述參賽者：

\* Please delete as appropriate. 請刪去不適用者。

(Please ✓ the box) (請於方格內加✓)

- bought the electronic music score from the above website; or  
於上述網站購買此份電子樂譜；或
- obtained all necessary copyright licenses from the composer(s) / arranger(s) / lyricist(s) and/or publisher(s) of the above-mentioned music score; or  
已跟作曲者 / 編曲者 / 作詞人 / 出版人處理上述樂曲之版權事宜；或
- failed to contact the composer(s) / arranger(s) / lyricist(s) and/or publisher(s) to obtain relevant copyright licenses concerning the above-mentioned music score. All liabilities related to copyright of the above-mentioned music score will be borne by the school / Member; or  
曾就上述樂曲之版權事宜聯絡作曲者 / 編曲者 / 作詞人 / 出版人未果，本人會代表承擔一切有關版權事宜的責任；或
- has a right to use the above-mentioned music score for the competition as it is in public domain.  
有權使用上述屬於公有領域的樂譜。

I fully understand that if this statement, whether in part or in whole, is found to be a false one by the Hong Kong Schools Music and Speech Association (HKSMSA) at a later date, the Association has the right to disqualify the above-mentioned competitor. The competitor will lose the marks, the placing and the prize.

本人清楚明白日後香港學校音樂及朗誦協會發現有虛假聲明，本會有權取消上述參賽者的比賽資格，並褫奪其分數、名次及獎項。

I hereby warrant that I have the capacity to sign this Declaration, and that use of the above-mentioned music score for the competition shall not infringe the copyright or any intellectual property rights of any third party, or in the event that the above competitor(s) have failed to contact the composer(s), arranger(s), lyricist(s) and/or publisher(s) to obtain relevant copyright licenses concerning the above-mentioned music score, all liabilities related to copyright of the above-mentioned music score shall be borne by the school / Member. I shall indemnify, defend and hold HKSMSA harmless from and against all claims, damages, costs, loss, expenses or liabilities in respect of any breach of this Declaration.

本人具有資格簽署此聲明，並保證以上參賽者所使用作比賽的樂譜不會觸犯版權問題或任何有關第三者知識產權的問題。若以上參賽者未能就版權事宜聯絡作曲者、編曲者、作詞人、出版人，本人亦會代表承擔一切有關樂譜使用的責任。若日後上述參賽者違反此聲明之細則，本人會賠償一切對於香港學校音樂及朗誦協會可能招致之任何索償、損害賠償、費用、損失、任何支出或責任。

#### School Member

Principal's Signature

校長簽署：\_\_\_\_\_

Principal's Name

校長姓名：\_\_\_\_\_

Membership Number

會員編號：\_\_\_\_\_

School Chop

校印：\_\_\_\_\_

Date

日期：\_\_\_\_\_

#### Non-School Member

Member's Signature

會員簽署：\_\_\_\_\_

Membership Number

會員編號：\_\_\_\_\_

Member's Name

會員姓名：\_\_\_\_\_

Date

日期：\_\_\_\_\_